
Referat af  afdelingsbestyrelsesmøde Lejerbo afd. 90, Gildhøj

Dato: 18-02-25

Pkt. 1.  Smalltalk mens vi spiser kl. 17.30

Pkt. 2.  Orientering lokalinspektør ca. kl. 1800
Jan-Ole fik ikke sendt dagsordenen til Helle, så vi må vente med orientering til 
næste møde( 18. marts)

Pkt. 3.  Renovering af klimaskærm, udskiftning af jordledninger samt 
strømpeforing af kloakker
Der skulle være afholdt et møde, men Jan-Ole har ikke hørt noget.
Vi tager det op på OB-mødet og hører, hvorfor byggeudvalget ikke er orienteret og 
eventuelt inviteret til møder med eventuelle rådgivere.

Pkt. 4. Møder i organisationen, repræsentantskabet mv.
Næste møde i organisationen og efterfølgende til repræsentantskabsmøde er den 25. 
februar. Det bliver afholdt i Strandens Forsamlingshus. Dagsordenen blev 
gennemgået
Deltagere til repræsentantskabsmødet er Jan-Ole, Heidi, Lennart og Karna. 

Pkt. 5. Opdatering af vores Råderetskatalog, Husorden og Vedligeholdelses 
reglementet. 
Vi skal have opdateret alle tre ting. Der har været en sag i beboerklagenævnet, der 
give beboer ret i, at man ikke selv skal vande nyplantede hække. Det bliver meget 
omkostningstungt for de øvrige beboere, at vande hækkene mellem de enkelte haver.
Måske skal vi stoppe med at tilbyde nye hække til beboere? Det skal i givet fald 
vedtages på et afdelingsmøde.
Der står f. eks ikke noget om havelåger og betaling kr. 50,-
Det står måske i Dammenes råderetskatalog?

Pkt. 6 Eventuelt
og fælles oprydning. Det blev drøftet, hvorfor der var sat et skilt op med ingen 
hunde på legepladsen. Jan-Ole tjekker det.
Næste møde: tirsdag 18. marts.  Jan-Ole står for maden


